
VIKA-BLADET
~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~

Bygdegårdsinformation
Vika bygdegård, tel 20216 (uppgifter om aktuell vaktmästare)

Bokningsansvarig: Maria Wikström, tel 070-6999851
Bygdegårdens minnesfond: tel 070-3875727, Inger Persson

Vaktmästare i feb: Marianne Eriksson, 070-6673792, Anneli Tomtlund, 076-8235918
Medlemmar lånar stolar & bord av gamla mod. gratis, ring Anna, tel 070 2382057, och boka!

Vikabladet utkommer första torsdagen i varje 
månad. Vill du ha något med i nästa Vikablad? 
Lämna manus senast den 23 februari till Maria 
Jönsson, tel 070-3623945,
Mejl: boggmariaj@gmail.com
Nästa Vikablad kommer den 2 mars.

~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~
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Vika bygdegårdsförening
Nu är det dags att betala medlemsavgiften för 2023

Stöd Vika bygdegårdsförening och bli medlem.

Medlemskapet kostar:
50 kr för enskild medlem

100 kr för familj
Betalas till bankgiro 5403-6025
alternativt Swish 123 599 26 07

Märk betalningen ”Medlemsavgift”
samt för- och efternamn

på personer över 20 år vid familjemedlemskap.
Välkommen till ett nytt år med 

Vika Bygdegårdsförening

VASALOPPSJOBB 2023
IF Vikapojkarna ska jobba med att lasta ryggsäckar i Oxberg under 
Vasaloppsveckan.

Fredag 24 februari 
Lördag 25 februari 
Tisdag 28 februari 

Alla som vill är välkomna att hjälpa till någon av dagarna. Pengarna som 
föreningen får går till skötsel av skidspår, ishockey och fotbollsplan.

Ring 070-3594473 för att anmäla er!                /IF VIKAPOJKARNA. 

VIKA BYARÅD – 
KALLELSE EXTRA 
MEDLEMSMÖTE

Vid senaste årsmötet den 13/6 
2022 beslutades om ett extra möte 
i februari 2023.

Datum: Tisdag den 21 februari
Plats: Vika bygdegård
Tid: Kl. 19.00
Ärenden:
a) Föreningens upplösning
b) Disposition av innestående 
kapital

Styrelsen

Vänd på bladet!



Behövs Lifvs-butiken i Vika?
Lifvs-butiken i Vika har länge haft problem med lönsamheten, men sedan sommaren har nivån 

hamnat på en nivå där det inte längre går att driva affären.

För att försöka ändra den trenden har vi genomfört en del åtgärder. Framförallt har vi anpassat 

mängden varor för att minska svinnet, som tidigare varit väldigt högt. Vi skickade också ut en 

enkät via mail och Facebook för att få feedback från er som bor i Vika och handlar i affären. 

Totalt fick vi in 490 svar, och resultatet kan man sammanfatta i några punkter.

 - Av de som svarat handlar ca 50% endast någon gång i månaden

 - Butiken känns ren och fräsch

 - Något sämre med varor den senaste tiden

 - Ni vill gärna kunna handla varor med kort datum till ett nedsatt pris

 - Det har varit mycket problem med frysen under hösten/vintern

 - Önskemål om ökade öppettider

Mina kommentarer på dessa punkter är att mycket av det hänger ihop med varandra, bland 

annat att det känts som att det är färre varor än tidigare. Det stämmer till viss del eftersom vi 

plockat bort en del saker ur sortimentet där vi haft ett väldigt högt svinn. Utöver det ställer vi 

ut färre av varje produkt för att minska svinnet vilket gör att det ser mindre ut på hyllan, men 

det är sällan helt slut. Frysen har också varit en tragisk följetong denna höst/vinter. Inte mindre 

än 4 gånger har den gått upp i temperatur med följd att vi fått kasta allt innehåll, vilket blir 

väldigt kostsamt. Tekniker har undersökt den och haft svårt att lokalisera felet. Jag hoppas på 

en lösning inom kort.

Att kunna handla varor med kort datum till ett lägre pris ska vi försöka få till, men svårigheten 

är att man måste kunna scanna en streckkod. Jag har beställt etiketter med streckkod med 

rabattpris som vi ska börja använda så fort vi får dem.

Öppettiderna var något vi fick ändra på grund av mycket stölder i butikerna, det gäller samtliga 

Lifvs-butiker i Mora. Men nu har stölderna minskat, och jag skulle kunna tänka mig att prova 

dygnet runt igen.

Men den viktigaste punkten för mig är ändå den första, att hälften av alla kunder bara handlar 

någon enstaka gång per månad. Med den frekvensen går det inte att driva butiken vidare och 

ska den bli kvar krävs en ganska stor ökning av omsättning.

Jag kommer att vara på plats i Vika den 14/2 mellan 10-12 för att kunna ta emot förslag och 

diskutera framtiden för butiken.

Med vänlig hälsning,

Joel Zackrisson

Lifvs Mora - Tempo Venjan
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